

Neuigkeiten aus Fedor

Priv. Edwin Knippa von Camp Hood war zuhause am Wochenende mit Eltern und Brüdern.

Oswald Jatzlau, Mitglied der Flotte verlebte seinen Urlaub mit seiner Gattin und Verwandten. Er kehrte am Sonntag wieder nach San Diego zurück.

Martin Nitschke verlebte seinen 30 Tage langen Urlaub mit seinen Eltern und Verwandten.

Frä. Adela Melde von Houston verlebte das Wochenende hier bei ihrer Mutter, Frau Willie Melde.

Priv. Clarence Becker verlebte seinen Urlaub bei seinen Eltern und Schwester. Er wird am 3. September nach Camp Maxey abreisen.

Herr und Frau Willie Becker hatten als Mittagsgäste am Sonntag: Priv. Clarence Becker, Herr und Frau Emil Schimank, Winfred, Gilbert, Victor und Clarence, Frau Gus Sibsch, Frau Chas. Jatzlau und Frä. Borna Schroeder.

Herr und Frau Oswald Patschke hatten eine Anzahl Mittagsgäste am Sonntag, denen ein schmackhaftes Barbecue verabreicht wurde.

Herr und Frau Oskar Mann veranstalteten zu Ehren ihres Großvaters ein „Barbecue Dinner“ am Sonntag, bei welcher Gelegenheit Großvater Manns Geburtstag gefeiert wurde.

News from Fedor

Private Edwin Knippa from Camp Hood was at home with his parents and brothers this weekend.

Oswald Jatzlau, a member of the navy, spent his furlough with his wife and relatives. He returned to San Diego again on Sunday.

Martin Nitschke spent his 30-day furlough with his parents and relatives.

Miss Adela Melde from Houston spent the weekend with her mother, Mrs. Willie Melde.

Private Clarence Becker spent his furlough with his parents and sister. He will leave for Camp Maxey on September 3.

Mr. and Mrs. Willie Becker had as guests at noon on Sunday: Private Clarence Becker, Mr. and Mrs. Emil Schimank, Winfred, Gilbert, Victor and Clarence, Mrs. Gus Zschech, Mrs. Chas. Jatzlau and Miss Lorine Schroeder.

Mr. and Mrs. Oswald Patschke had a number of guests at noon on Sunday, who were served a delicious barbeque.

Mr. and Mrs. Oskar Mann had a barbeque dinner in honor of their grandfather on Sunday, at which occasion Grandfather Mann's birthday was celebrated.

Translated by Ed Bernthal